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Bo krize res konec že prihodnje leto?
Klub črnogledim napovedim, da nas

v prihodnosti ne čaka prav nič lepega,
je v začetku tega tedna predsednica vla-
de z izjavo, da bo krize konec že nasle-
dnje leto, dodobra razburkala javnost.
Po napovedih Alenke Bratušek bi Slo-

venija lahko izšla iz krize prej, kot to kažejo aktualne
gospodarske napovedi. In kaj bo rešilo s/ovetiski narod
iz krize? Po besedah premierke naj bi nas vsega hude-
ga rešila sanacija bank, ki bo mimogrede zelo draga
in se bomo, po napovedih nekaterih, zanjo še dodatno
zadolžili.

Saj se obračamo levo ali desno, ni ga še bilo veljaka,
ki bi predstavil konkretno strategijo, ki bi Slovenijo de-
jansko pognala naprej. Edini zares pravi ukrep je varče-
vanje. Varčujmo tu, varčujmo tam, državna vreča pa je
še zmeraj prazna, kot daje brez dna. Dobro jutro, pred-
sednica vlade, imamo skoraj 120 tisoč brezposelnih,
med njimi veliko mladih, perspektivnih, izobraženih
ljudi in, predvsem pomembno, z voljo in željo po delu. a
brez pravega priimka, ki bi jim omogočil zavidanja vre-
dno delovno mesto v javni upravi ali v kakšnem podje-
tju. Kdo pa ji sploh verjame, da bo v letu 2014 res kaj
bolje? Ali bomo prihodnje leto, ko bodo banke sanirane,
imeli vsi dobro plačane službe in rešene stanovanjske
probleme? Jaz sem za! Vsi smo za! Zveni preprosto in
bi tudi bilo preprosto, morda celo izvedljivo, če bi politi-
ki prisluhnili ljudem, njihovim željam in predlogom. V
mnogokateri debati padajo dobri predlogi, kaj hi bilo
treba storiti, kako postopati, a kot da naša vlada živi na
drugem planetu, kjer vladata zapletena birokracija, ki
še ni slišala za zdravo kmečko logiko in pamet. Morda
bi bilo prav, da politiki priletijo na naš planet in stopijo
v čevlje svojih državljanov, mladih, upokojencev, delav-
cev. Naj samo en mesec poskusijo preživeti z minimalno
plačo, pa naj zanjo še trdo delajo ... Morda bodo takrat
začeli razumeti, kako je za nas »navadne« državljane
pomemben vsak evro, medtem ko skozi okno mečejo
milijarde. A po izkušnjah sodeč smo vajeni le velikih
besed, te pa čez nekaj tednov lako ali tako potonejo v
pozabo. Bojim se, da bo tako tudi zpremierkino napo-
vedjo, oktober je tu, leto 2014 pa tudi blizu ...

Patricija Kovačec
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